
Interpelácia č. 15/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 

Ing. Kolesár: 

Na mestskom amfiteátri boli inštalované úpravy. Okrem iného, výsledkom týchto úprav bola 

natiahnutá plachta nad pódiom. Dostala sa ku mne informácia, nie je tajná je na webe mesta, 

že mesto zabezpečilo demontáž membrány prestrešenia javiska v amfiteátri za 1 960,80 €, 

1 960,80 € je demontáž  plachty na prestrešenie. Preto sa pýtam, či za montáž na jar tiež 

budeme platiť takúto sumu a či potom za demontáž každú jeseň opäť takúto sumu, alebo ako 

je to technicky pripravené, alebo či ide azda len o nejakú nepresnú formuláciu pri predmete 

fakturácie.  

 

PhDr. Čižmár: 

Nejde o žiadnu nepresnú informáciu, demontáž bola zabezpečovaná firmou, osobami, ktoré sú 

odborne spôsobilé, zároveň tieto osoby odborne spôsobilé popri demontáži zabezpečili 

preškolenie našich pracovníkov, pracovníkov technických služieb, ktorí túto službu, to 

znamená, montáž a demontáž budú prevádzať v nasledujúcich rokoch, resp. na začiatku a na 

skončení sezóny.  

 

Ing. Kolesár: 

Môžeme teda očakávať, že už sa takéto výdavky nebudú opakovať? 

 

PhDr. Čižmár: 

Tieto výdavky sa nebudú opakovať. Výdavky boli poskytnuté, alebo tieto peniaze boli 

vyčlenené na to, aby tá prvá demontáž bola uskutočnená certifikovanou firmou, ktorá zároveň 

uskutočnila preškolenie našich pracovníkov. Naši pracovníci na túto činnosť neboli 

preškolení, nemali tieto spôsobilosti na to, aby to mohli urobiť aj na konci roka 2017. 

 

Ing. Kolesár: 

Ešte prosím o upresnenie o aké preškolenie sa jedná. Ide o práce vo výškach, alebo o práce 

akého charakteru? 

 

Davala – TS: 

Išlo o inštruktáž, presne postupu odmontovavania tej plachty, skladania a samotného 

uskladnenia.  

 

Ing. Kolesár: 

No, prepáčte, ale neviem, či som dobre počul. Z projektu prestrešenia amfiteátra vyplývala 

povinnosť zabezpečiť takúto činnosť certifikovanou spoločnosťou? Keď teraz sme sa 

dozvedeli, že už to vedia naše technické služby urobiť. Bola to povinnosť toto urobiť? Pretože 

ak to vyplývalo z projektu a bola to povinnosť, chápem, aj keď informovaní sme o tom 

neboli, ale to znamená, že teraz už to budeme vedieť našou technikou, budeme to vedieť 

našimi ľuďmi, ktoré takéto veci v omnoho vyšších výškach robia a nemali s tým problém, len 

sme potrebovali za preškolenie vlastne zaplatiť ak dobre rozumiem.  

 

 

 



PhDr. Čižmár: 

To nie je preškolenie, to bola demontáž a zároveň sme boli v záručnej lehote a zároveň tú 

demontáž bolo potrebné uskutočniť tak, akoby mala prebiehať, aby nedošlo k poškodeniu aj 

pri nasledujúcej manipulácii, to znamená  pri montáži aj  demontáži v ďalších rokoch.  

 

Ing. Kolesár: 

Čiže, toto nebolo súčasťou ceny dodávky plachty, hej. To nám musel ešte niekto prísť 

povedať, aby sme vedeli ako neprísť o záruku, tak ešte sme si museli niekoho zaplatiť, kto 

nám povedal, ako to celé budeme demontovať.  

 

PhDr. Čižmár: 

Oni to demontovali, urobili celú demontáž, súčasťou tejto demontáže bolo preškolenie 

pracovníkov tak, aby sme túto činnosť  mohli už vykonávať my.  

 

Ing. Kolesár: 

Čiže po 2 tis. eurách, už to budeme vedieť, doteraz sme nevedeli ako na to, ale ďakujem za 

odpoveď. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


